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Møde den: 03.06.2014 

Sted: 1445-019 (Michael)  

Båndmøde VEST  

Deltagere: Eva Kvistgaard Arent (ST), Jesper Sølund Hansen (AR), Michael 

Mejlgaard Udby (BSS), Lisette Prins (HE – ordfører)  

Afbud: Anne Christine Teglborg (FS) og Esben Højbjerre Larsen (koordinator) 

 

REFERAT 

  

 

 

 

Punkt 1 Når strategien er godkendt – next step?  

Beskrivelse Fremlægges af: Lisette 

 

Status på strategien.  

Planlægning af længerevarende møde, hvor der tages fat i ar-

bejdet med handleplaner. 

Referat Der skal laves handleplaner hvert år, men vi skal have en drøftel-

se af, hvordan alt nås inden 2020. 

 

VEST-bånd med Gitte Viftrup udarbejder bud på procesplan for 

udarbejdelse af handleplaner i E14. Denne drøftes på båndmøde 

d. 17. juni.  

Den øvrige arbejdsgruppe mødes i august og diskuterer proces-

planen og handleplaner.  

LP og GV udarbejder procesplan. 

 

I processen lægges et længerevarende VESTbåndmøde ind, hvor 

konkrete handleplaner udvikles. Gerne ultimo august pga. bud-

get 2015. 

 

Punkt 2 Godkende formålsbeskrivelser af netværksgrupper 

Beskrivelse Fremlægges af: Alle  

Referat Studieguideredaktionsgruppen – afventer ”opgaver” fra kommis-

sorium. 
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Forsinkelsesgruppen mangler - kig på de øvrige gruppers opbyg-

ning. Jesper giver gruppen besked. 

Punkt 3 Besparelser (lukket punkt) 

Beskrivelse  

Referat  

Punkt 4 Årsrapport på henvendelser  

Beskrivelse Fremlægges af: Lisette 

 

Der ønskes netop input til, hvad der skal stå i konklusionen, så 

den også tilpasses ønsket om, hvad rapporten skal anvendes til. 

Den endelige udgave laves på næste møde i kvalitetsgruppen. 

 Vi skal desuden drøfte hvilke fora rapporten skal fremsendes til. 

Referat Det giver et meget misvisende billede, at data fra Fællesservice 

ikke er unikke vejledningshenvendelser, men blot alle henvendel-

ser. Det skal være meget tydeligt i rapporten og ikke mindst i 

konklusionen, at der er dette misforhold i talmaterialet.  

 

Note 2: Undlad at skrive noget om de tilbud der er i de andre søj-

ler. Lad os holde os til vores egen søjle: SU og SPS. 

Indføj note herunder: Ingeniørhøjskolen og SKT er ikke med i 

nærværende rapport. 

 

Eva og Lisette følger op på, at Ingeniørhøjskolen og SKT ikke er 

med i rapporten/projektet på de lokale enheder. 

 

Om konklusion: 

Tre dele: de vigtigste hovedkonklusioner fra rapporten, anbefa-

linger til videre arbejde (fx data vedr. kollektive arrangementer) 

og hvordan giver rapporten mulighed for at planlægge i vejled-

ningsenhederne. Kvalitetsgruppen skriver udkast til konklusion. 

 

Titel: ”Måling af studievejledningsaktiviteter” – måske mere kor-

rekt med: ”Måling af henvendelser….kvalitetsgruppen finder på 

noget. 

 

Vi skal være opmærksomme på, at der under denne rapport ligger 

data på uddannelsesniveau. Michael har lavet en lille sammenlig-

ning mellem jura og historie som giver et spændende billede af 

vejledningsbutikkerne. 
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Michael har en præsentation liggende af rapporten, som vi alle 

kan/få bruge. 

 

Årsrapport fremover: Forsinkelsesvejledningen (og anden vejled-

ning hvor vi er de opsøgende)  og kollektive vejledningsarrange-

menter skal med. 

 

Båndet synes rapporten indtil nu giver rigtig meget god viden og 

bestemt noget vi skal arbejde meget mere med fremover.  

 

Punkt 5 Survey ved vejledningscafeen  

Beskrivelse Fremlægges af: Michael  

Bilag vedr. survey findes nu på Sharepoint  

 

Referat Surveyen blev gennemgået. 

Enkelte rettelser er givet – Michael videregiver til gruppen. 

Flere af spørgsmålene genbruges i andre kommende surveys – 

dette er godkendt. 

Punkt 6 Afrunding af oversættelsesdiskussion: guidance eller 

counselling (eller begge dele)?  

Beskrivelse Fremlægges af: Lisette 

 

Hurtigt punkt:  

Esben har lovet en endelig tilbagemelding til Elsebeth Beck Niel-

sen vedr. båndets holdning til oversættelse af enhedsnavne (se 

vedhæftede bilag)   

Referat Beslutning: 

Enhederne hedder: ”Guidance and Study Information” 

En studievejleder hedder: ’student counsellor’ 

 

Esben bringer denne beslutning videre til de rette. 

Punkt 7 Nyt om fremdriftsreformen 

Beskrivelse Fremlægges af: Lisette 

 

 

Referat Jesper spurgte til kollektive oplæg og mailudsending til stude-

rende på andre HO.  
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Dagsordenspunkter til næste møde (17.06) – hos Anne. 

 Nyt om fremdriftsreformen 

 Evaluering af Gecko 

 Overdragelse af ordførerskab + evaluering af båndarbejdet 

 Procesplan ifht. vejledningsstrategien. (Lisette) 

 Feedback på kommissorium for studieguideredaktionen 

 

Kommende dagsordenspunkter: 

??? 

 

Kommende temaer: 

 Studievejledningsfilm på web 

 Studenterstudievejledere i forhold til fremdriftsreformen  

På ST vil de sætte en gammeldags opslagstavle op i vandrehallen 

med FAQ og hermed sætte lidt spot på reformen. 

 

Andreas fra AU komm har henvendt sig gennem arbejdsgruppen 

om kommunikation. Komm har fra anden side hørt fra studeren-

de, at der bliver snakket meget om fremdriftsreformen rundt 

omkring, at de studerende er spændte på det og at man synes, der 

er lidt stille fra AU’s side. Så vi skal måske til at lave lidt mere 

”larm”. 

Ideer: 

- Hvor langt er vi på AU? Kunne vi hive nogle af de gode 

FAQs ind i facebook? 

- Plakat/ flyer: Eva har et udkast, som hun taler med Thay-

an og Louise om.  

- Kan vi løfte den økonomiske del af historien ind på 

hjemmesiden/facebook – det at vi jo gør det her for en 

højere sag – og for at kunne sikre en fortsat kvalitet i ud-

dannelserne. 

 

Historie om studieordningsændringer er på vej ind i SNUKbånd. 

Den går på medarbejderportal. 

  

 

Punkt 8 Bordet rundt 

Beskrivelse Fremlægges af: Alle 

Referat HE: Studenterstudievejlederne sidder i VAB, vi andre i ELcon-

bygningen skråt overfor storcenter Nord. 
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 Studenterstudievejledernes opgaver vs. fastansatte vejlederes opgaver – hvor er 

der bedst kvalitet i den enkelte opgaveløsning? 

 

 

 

Dagsordener udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er 

torsdag inden 12. 

Referatet sendes rundt onsdag og er godkendt fredag. 

 


